
Referat  fra  bestyrelsesmøde  d.  17  juni  2009.  

  

1)  Klager  til  grundejerforeninger  over  støj  i  flere  af  byens  villakvarterer.  

Der  er  indkommet  klager  over  meget  generende  støj  fra  private  haver  -‐  bl.a.  støj  fra  knallerter  -‐  motorcykler  
-‐  høj  musik  med  videre  -‐  Jørgen  tager  en  snak  med  de  berørte  og  hvis  ikke  det  kan  afhjælpes  på  denne  
måde  sorterer  opgaven  egentlig  under  Nyborg  Politi.  Der  er  ligeledes  stadig  steder  hvor  der  holder  
parkerede  lastbiler  selvom  det  ikke  er  lovligt  -‐  dette  er  reelt  også  en  opgave  for  Politiet.  

  

2)  Punkt  vedrørende  bestyrelsens  fri  internet.  

Undertegnede  har  bragt  på  bane  om  vi  kunne  komme  i  klemme  rent  skatteteknisk  angående  fri  internet  
(det  vil  sige  at  vi  skulle  beskattes  af  det..)  og  det  viser  sig  at  det  kan  vi  muligvis  godt  -‐  sagen  undersøges  nu  
nærmere  og  der  var  enighed  i  bestyrelsen  om  at  skal  vi  beskattes  af  dette  så  er  der  flertal  for  at  droppe  
ideen  om  fri  internet.  

  

3)  Fremvisning  af  den  nye  hjemmeside.    

Den  nye  og  næsten  færdige  hjemmeside  blev  fremvist  og  den  ser  rigtigt  flot  og  indbydende  ud  -‐  der  var  fuld  
opbakning  om  at  køre  videre  således  at  den  nye  side  kan  "gå  i  luften"  ca.  1  juli  2009  -‐  der  var  dog  et  par  
praktiske  problemer  med  den  nye  side  som  lige  bliver  løst  inden  -‐  det  har  krævet  en  ny  hurtigere  server  for  
at  bære  hjemmesiden  idet  at  det  var  alt  for  langsom  på  den  gamle  server.  

  

4)  Næste  møde.  

På  grund  af  den  forestående  sommerferie  forventes  det  at  bestyrelsen  holder  sit  næste  møde  ca.  i  midten  
af  september  -‐  der  kommer  en  dato  på  senere.  

GOD  SOMMER  TIL  ALLE  -‐  SÅVEL  FORENINGENS  MEDLEMMER  SOM  BESTYRELSEN!  
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